

做光直到地極

Walking in God's Light 行在神的光中

Missions Conference - 18 August 2019 宣教月 - 2019年8月18日

1 John 1: 5 This then is the message which we have heard of him, and declare unto you, that God is light, and in him is no darkness at all. 6 If we say that we have fellowship with him, and walk in darkness, we lie, and do not the truth: 7 But if we walk in the light, as he is in the light, we have fellowship one with another, and the blood of Jesus Christ his Son cleanseth us from all sin. 8 If we say that we have no sin, we deceive ourselves, and the truth is not in us. 9 If we confess our sins, he is faithful and just to forgive us our sins, and to cleanse us from all unrighteousness. 10 If we say that we have not sinned, we make him a liar, and his word is not in us.

約翰一書 1:5 神就是光，在他毫無黑暗。這是我們從主所聽見、又報給你們的信息。 1:6 我們若說是與神相交，卻仍在黑暗裡行，就是說謊話，不行真理了。 1:7 我們若在光明中行，如同神在光明中，就彼此相交，他兒子耶穌的血也洗淨我們一切的罪。 1:8 我們若說自己無罪，便是自欺，真理不在我們心裡了。 1:9 我們若認自己的罪，神是信實的，是公義的，必要赦免我們的罪，洗淨我們一切的不義。 1:10 我們若說自己沒有犯過罪，便是以神為說謊的，他的道也不在我們心裡了。

God will help His people to move forward in their spiritual life on a daily basis with victory. 神幫助祂的子民靈命成長每天得勝

1. **The Claim (V 5-6) 宣稱**
 - A. **The Declaration 宣稱**
 - B. **The Darkness 黑暗**
 - C. **The denial 否認**

2. **The Confidence (V7-8) 信心**

**The blood of Jesus Christ cleanses us from all sin
耶穌的血洗淨我們一切的罪**

A. Fellowship (v. 7a) 相交

If we walk in the light... We have fellowship with one another
我們若在光明中行，如同神在光明中，就彼此相交

B. The Forgiveness (V7b) 赦免

The blood of Jess Christ cleanse
耶穌的血也洗淨我們

C. The failure (v 8) 失敗

The truth is not in us
真理不在我們心裡了

3. The Confession 認罪

If we confess our sins 我們若認自己的罪

A. The agreement (V9)

B. The Allegation (V10)

If we say that we have not sinned 我們若說自己沒有犯過罪

4. Conclusion: 结论

A. First to know and experience true fellowship one must first know God

You can only know Him through His Son

要想知道并经历真实的相交，你必须首先认识神，而唯有通过神的儿子才能认识神。

B. We need to acknowledge the presence of sin in our lives

我们需要承认在生活中会犯罪

C. We need to claim Gods' answer for sin in our lives

我们犯了罪要来到神这里寻求答案